

Hong Kong Advanced Level Examination 香港高級程度會考
Order Form for Photocopying Service for Past Question Papers 影印往年試題訂購表格
(1988 - 2013)

AL

請按年份 / 科目次序填寫 Please fill in by year / subject

年份 Year	程度 Level (AL/AS)	科目 Subject	中/英文版 Version (C/E)	年份 Year	程度 Level (AL/AS)	科目 Subject	中/英文版 Version (C/E)
總金額							Total Amount

備註 Note:

- 影印費每頁 1 元(只限黑白影印)，另加行政費：2009 - 2013 年的試題，每年每科 23 元；
1988 - 2008 年則每年每科 40 元。

The photocopying charge is \$1 per page (black and white only). In addition, there is an administration charge of \$23 per subject per year for 2009-2013 papers and \$40 per subject per year for 1988-2008 papers.

- 2003 年以前的試題不提供參考答案／評卷參考。

Suggested answers/marking schemes of past papers before 2003 are not available for sale.

- 所有語文科目(包括：英語運用和中國語文及文化)，不設影印聆聽部份之試卷。

There is no photocopying service for the listening paper of language subjects (including Use of English and Chinese Language and Culture).

本局會儘快通知您所需費用 The Authority will advise you of the required cost shortly.

繳費方法:

- 請以劃線支票，抬頭寫上「香港考試及評核局」，背面註明收件人姓名、聯絡電話，連同回覆您的訂購表格，郵寄九龍新蒲崗爵祿街 17 號香港考試及評核局刊物組。
- 當所需試題影印本備妥後(約 7 個工作天)，本局會聯絡您提取。

Payment:

- Please send a crossed cheque, payable to “Hong Kong Examinations and Assessment Authority” (with your name, contact telephone no. written at the back of the cheque) together with the replied order form, to the Publications Unit, Hong Kong Examinations and Assessment Authority, G/F, 17 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon.
- When the photocopies are ready (approximately 7 working days), we shall contact you to collect.

刊物組

香港考試及評核局

Publications Unit

Hong Kong Examinations and Assessment Authority

姓名 Name :
聯絡電話 Contact Tel. No. :
電郵 E-mail:
日期 Date :

九龍新蒲崗爵祿街 17 號地下
G/F, 17 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon.

電話 Tel. No. : 3628 8263

傳真 Fax No. : 3628 8291

電郵 E-mail : pu@hkeaa.edu.hk